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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom (S)

2021/22:1650 Nationella lärarlönelyftets framtid

Att höja läraryrkets status är en förutsättning för att också säkra 
kompetensförsörjningen inom skolan. Lärarbristen är fortsatt ett stort problem 
och än mer allvarligt är att många lärare uppger att de överväger att lämna yrket 
i skolan, detta på grund av brister i arbetsmiljö som villkor. 

Staten kan, vid sidan av kommunerna som än så länge är huvudmän för skolan, 
göra mycket mer då resurserna ser olika ut. Det gäller även ambitionsnivån 
lokalt för skolfrågorna och därmed lärarnas situation. 

Det gäller allt ifrån den administrativa bördan till kompetenssatsningar – men 
också att fortsätta satsa på höjda lärarlöner. När nu regeringen dels trappar 
ned anslaget, dels gör om anslaget för att höja lärarlönerna till annat typ av stöd 
kan inte de pengar som är kvar användas till att fortsätta förbättra 
löneutvecklingen för lärarkåren.

Min fråga till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom blir följande:

 

Avser statsrådet och regeringen att ändra fördelningsprinciperna så att 
Lärarlönelyftet blir kvar i sin nuvarande form?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-31
Besvaras senast
2022-06-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


